
Ο Μ. Μπαλαούρας στη Βουλή για την
φαρμακευτική κάνναβη , Προς ψήφιση το
νομοσχέδιο

Στις αρμόδιες Επιτροπές της Βουλής άρχισε η συζήτηση του νομοσχεδίου «Διατάξεις για την
Παραγωγή Τελικών Προϊόντων Φαρμακευτικής Κάνναβης». Στη συνεδρίαση μετείχε και ο βουλευτής
Ηλείας του ΣΥΡΙΖΑ Μάκης Μπαλαούρας, ο οποίος έχει φέρει το θέμα στη Βουλή με τρεις Ερωτήσεις
του κατά τα δύο τελευταία χρόνια. Δηλώνοντας  χαρούμενος και δικαιωμένος με τη νομοθετική αυτή
εξέλιξη, αναφέρθηκε στο πρώιμο ενδιαφέρον που έχουν δείξει πολλοί αγρότες από το νομό Ηλείας
αλλά και από άλλα μέρη της Ελλάδας για την καλλιέργεια της κάνναβης.

«Έχουμε ένα συγκριτικό πλεονέκτημα. Έχουμε ήλιο και νερό. Είναι δύο βασικά πράγματα, τα οποία
βοηθούν πάρα πολύ στην ποιότητα και στην ποσότητα της φαρμακευτικής κάνναβης» σημείωσε ο κ.
Μπαλαούρας, υπενθυμίζοντας ότι μέχρι τη δεκαετία του `30 υπήρχε παραγωγή και βιομηχανικής και
«φαρμακευτικής»  κάνναβης,  αλλά  εξαιτίας  των  μονοπωλίων  απαγορεύτηκε  η  παραγωγή  και  η
επεξεργασία της ώστε να γίνει φάρμακο που να χορηγείται στους ασθενείς.

Σημαντικές θεραπευτικές ιδιότητες και ανάπτυξη

«Είναι γνωστή η θεραπευτική ιδιότητα, σε επικίνδυνες παθήσεις, όπως γλαύκωμα, καρκίνος,
επιληψία, νευρική ανορεξία, κακοήθεις νεοπλασίες» συνέχισε, κάνοντας λόγο για την ιδιότητα των
προϊόντων κάνναβης να απαλύνουν τον πόνο ή να ανοίγουν την όρεξη των ασθενών.

Σε απάντηση του σε βουλευτή της ΝΔ, που τον διέκοψε, αμφισβητώντας τις ευεργετικές επιπτώσεις
της φαρμακευτικής κάνναβης στην ανακούφιση του πόνου, ο Μ. Μπαλαούρας αναφέρθηκε σε ιατρικές
έρευνες που πιστοποιούν αυτό. Υπογράμμισε, επιπλέον, ότι εξ αιτίας δραματικής οικογενειακής
εμπειρίας του, διαπίστωσε ότι πολλοί άρρωστοι προσφεύγουν στη μαύρη αγορά προκειμένου να
παίρνουν σκευάσματα κάνναβης για να ανακουφίζονται από τους πόνους και την ανορεξία.

https://makisbalaouras.gr/26-02-2018-%ce%bf-%ce%bc-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7-%ce%b2%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%ae-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%86%ce%b1%cf%81%ce%bc/
https://makisbalaouras.gr/26-02-2018-%ce%bf-%ce%bc-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7-%ce%b2%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%ae-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%86%ce%b1%cf%81%ce%bc/
https://makisbalaouras.gr/26-02-2018-%ce%bf-%ce%bc-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7-%ce%b2%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%ae-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%86%ce%b1%cf%81%ce%bc/


Πολλά κράτη, όπως η Γερμανία, η Ιταλία, η Ισπανία, αλλά και το Ισραήλ, που δεν έχει νερό,
πραγματοποιεί  τεράστιες εξαγωγές φαρμακευτικής κάνναβης, κυρίως προς τις ΗΠΑ, που κάθε χρόνο
τούς αποφέρουν δισεκατομμύρια. Επίσης, σχεδόν το σύνολο των Πολιτειών των ΗΠΑ, καθώς και ο
Καναδάς, έχουν προχωρήσει στην καλλιέργεια και επεξεργασία της φαρμακευτικής κάνναβης.

Η καλλιέργεια και στη χώρα μας θα είναι μια προσφορά στους ασθενείς αλλά και στην οικονομική
ανάπτυξη του τόπου.

 Τέλος, ο κ. Μπαλαούρας έθεσε το ζήτημα της δημιουργίας ενός κεντρικού φορέα που θα ασχολείται
με την κάνναβη, την προώθησή της, τον έλεγχό της και τη χρησιμοποίησή της για την παραγωγή
ιατρικών  προϊόντων.

Όλη η ομιλία του βουλευτή:


